
 
 

Interesna skupina negospodarskih dejavnosti 
 

   

Številka: 060-15-7/2020/6                                                             Predlog                             
Ljubljana, 3. 7. 2020 
  

Z A P I S N I K  
 
35. seje Interesne skupine negospodarskih dejavnosti, ki je potekala v sredo, 1. 7. 2020, v 
sobi 209/II, v prostorih parlamenta Republike Slovenije, Šubičeva 4, Ljubljana. 
 
Seja se je pričela ob 11.00 uri in zaključila ob 12.00 uri.  
 
PRISOTNI: 
- člani interesne skupine: dr. Matjaž Gams, Tone Hrovat, Danijel Kastelic, Janoš Kern in 

mag. Peter Požun. 
 

OPRAVIČENO ODSOTNA: 
- vodja interesne skupine: dr. Branka Kalenić Ramšak  

 
Sejo je sklicala vodja interesne skupine dr. Branka Kalenić Ramšak, na podlagi njenega 
pooblastila pa jo je vodil mag. Peter Požun. 
 
Dnevni red (ZA 4, 0 PROTI): 
 

1. Potrditev zapisnika 34. seje Interesne skupine negospodarskih dejavnosti 
 

2. Priprava na 31. sejo Državnega sveta  
 

3. Razno 
 

Ad 1) 
 
Interesna skupina je brez pripomb potrdila (4 ZA, 0 PROTI) zapisnik 34. redne seje.  
 

Ad 2) 
 

Interesna skupina je obravnavala naslednje točke dnevnega reda 31. seje Državnega sveta: 
 
Potrditev zapisnikov 30. redne in 16. izredne seje Državnega sveta Republike Slovenije 
(1. točka) 
 
Interesna skupina k predlogom zapisnikov 30. redne in 16. izredne seje Državnega sveta 
Republike Slovenije ni imela pripomb.  
 
1A. točka: Potrditev mandata članu Državnega sveta – predstavniku lokalnih interesov  
 
Interesna skupina je bila seznanjena, da je bil na nadomestnih volitvah 18. 6. 2020 za člana 
Državnega sveta, predstavnika lokalnih interesov, izvoljen Željko Vogrin, zato je Mandatno-
imunitetna komisija predlagala, da se točka uvrsti na dnevni red 31. seje.  
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1B. točka: Predlog Sklepa o dopolnitvah Sklepa o izvolitvi predsednikov, 
podpredsednikov in članov komisij Državnega sveta Republike Slovenije v drugi 
polovici VI. mandata Državnega sveta 
 
Interesna skupina je bila seznanjena, da je Željko Vogrin izrazil željo, da postane član istih 
dveh komisij, v katerih je bil pred njim član bivši državni svetnik Franc Kangler, in sicer 
Komisije za državno ureditev ter Komisije za mednarodne odnose in evropske zadeve.  
 
Glede na navedeno so se članice in člani Kolegija odločili, da predsednik Državnega sveta, v 
primeru razširitve predloga dnevnega reda z 1A. točko dnevnega reda predlaga dodatno 
razširitev dnevnega reda  31. seje Državnega sveta s 1B. točko. 
 
Pobude in vprašanja državnih svetnic in svetnikov (2. točka)  
 
Interesna skupina se je seznanila s/z: 
- pobudo Komisije za lokalno samoupravo in regionalni razvoj in Komisije za kulturo, 
znanost, šolstvo in šport glede sistemske ureditve klasifikacije delovnih prostorov umetniških 
ustvarjalcev; 
- vprašanjem državnega svetnika Cvetka Zupančiča v zvezi z volitvami organov kmetijskih 
zadrug in veljavnostjo pravnih poslov in aktov omenjenih organov v času epidemije SARS-
CoV-2 (COVID-19); 
- vprašanjem državnega svetnika Samerja Khalila glede določitve investitorja za pripravo in 
gradnjo južnega dela tretje razvojne osi - od priključka Maline do mednarodnega mejnega 
prehoda Metlika in priključka Črnomelj jug; 
- pobudo državnega svetnika Francija Rokavca za čimprejšnjo spremembo Zakona o 
urejanju prostora z namenom razbremenitve občinskega prostorskega načrta odvečnih 
vsebin in skrajšanja časa za izvedbo investicij;  
- vprašanjem državnega svetnika Branka Tomažiča v zvezi s poenostavitvijo administrativnih 
postopkov na področju kmetijske dejavnosti.   
 
Interesna skupina k predlogom sklepov Državnega sveta k zgoraj navedenim vprašanjem in 
pobudam ni imela pripomb. 
 
Državni svetnik Janoš Kern je pojasnil, da se pobuda Komisije za lokalno samoupravo in 
regionalni razvoj in Komisije za kulturo znanost, šolstvo in šport nanaša na ureditev 
klasifikacije delovnih prostorov umetniških ustvarjalcev. Glavni problem predstavljajo bivalni 
ateljeji, saj se jih tolmači kot poslovne objekte, kar posledično pomeni, da njihovi lastniki 
plačujejo višje nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča. Težava je tudi v tem, da je 
namembnost objektov težko spreminjati, saj v klasifikaciji vrste objektov prostorov za 
umetniško ustvarjanje ni.    
 
Predlog Mnenja k Rednemu letnemu poročilu Zagovornika načela enakosti za leto 
2019, EPA 1135-VIII (3. točka) 
 
Interesna skupina se je seznanila s Poročilom Komisije za socialno varstvo, delo, zdravstvo 
in invalide ter predlogom mnenja Državnega sveta, h kateremu ni imela pripomb. 
 
Seznanitev z Odgovorom Vlade Republike Slovenije na Dopis predsednika Državnega 
sveta Vladi Republike Slovenije glede pomanjkljive ureditve vloge Državnega sveta v 
postopkih, predvidenih v 21.a členu Zakona o referendumu in o ljudski iniciativi (4. 
točka) 
 
Interesna skupina se je seznanila, da se je Mandatno-imunitetna komisija Državnega sveta 
na 10. redni seji 22. 6. 2020 seznanila z Odgovorom Vlade Republike Slovenije glede 
zakonske ureditve ravnanja Državnega sveta Republike Slovenije v postopkih, predvidenih v 
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21.a členu Zakona o referendumu in ljudski iniciativi, ter ga posredovala v proučitev Kolegiju 
Državnega sveta z namenom, da se slednji odloči, ali se odgovor uvrsti kot točko na dnevni 
red seje Državnega sveta, da bi se z njim lahko seznanili vsi državne svetnice in svetniki. 
Članice in člani Kolegija Državnega sveta so odločili, da se odgovor Vlade Republike 
Slovenije uvrsti na dnevni red 31. seje Državnega sveta. Interesna skupina je bila 
obveščena, da se bo Državni svet z odgovorom Vlade Republike Slovenije zgolj seznanil, 
zato v okviru te točke dnevnega reda ni bilo predvideno odločanje o morebitnem sklepu.  
 
Predlog Zahteve za začetek postopka za oceno ustavnosti drugega odstavka 5. člena 
Gradbenega zakona (Uradni list RS, št. 61/17, 72/17 – popr. in 65/20) (5. točka) 
 
Interesna skupina se je seznanila s poročilom Komisije za lokalno samoupravo in regionalni 
razvoj glede predlagane zahteve za presojo ustavnosti (pobudnica: Bojana Potočan) ter 
njeno vsebino, h kateri ni imela pripomb.  
 
Predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Državnega sveta (PoDS-1F) (6. točka)    
 
Interesna skupina se je seznanila s Pobudo Mandatno-imunitetne komisije za sprejem 
sprememb in dopolnitev Poslovnika Državnega sveta, stališčem Interesne skupine lokalnih 
interesov k dnevnemu redu 30. seje Državnega sveta z dne 10. 6. 2020 z vsebinskimi 
pripombami k Predlogu Sprememb in dopolnitev Poslovnika Državnega sveta; poročilom 
Mandatno-imunitetne komisije k Predlogu Sprememb in dopolnitev Poslovnika Državnega 
sveta, Amandmajema Mandatno-imunitetne komisije k 14. členu in za nov 15.a člen 
Predloga Sprememb in dopolnitev Poslovnika Državnega sveta in predlogom sklepa 
Državnega sveta.   
 
Državni svetnik Janoš Kern je menil, da se mora predsednik državnega sveta distancirati od 
vseh lobijev in delovati nepristransko. Menil je, da volitve ob polovici mandata omogočajo 
menjavo predsednika, v kolikor svojega dela ne opravlja kvalitetno. Poudaril je, da mora 
Državni svet delovati čim bolj transparentno in si pridobiti podporo širše javnosti. Izpostavil 
je, da v kolikor predsednik dela dobro obstaja majhna možnost za njegovo menjavo. Državni 
svetnik dr. Matjaž Gams je poudaril, da bi moral biti Državni svet bolj odprt za menjave na 
posameznih funkcijah. Državni svetnik Tone Hrovat se opozoril, da predsednik svojo funkcijo 
opravlja profesionalno in je težko pričakovati, da se bo nekdo svoji službi odpovedal zgolj za 
dve leti in pol. Po drugi strani pa je bil mnenja, da ni potrebe po spremembi člena, saj se člen 
v praksi ni izkazal za problematičnega.  
 
Po opravljeni razpravi je Interesna skupina negospodarskih dejavnosti na podlagi 16. člena 
Poslovnika Državnega sveta (Ur. list RS, št. 70/08, 73/09, 101/10, 6/14, 26/15 in 55/20), 
sprejela (5 ZA, 0 PROTI) naslednje  
 

S T A L I Š Č E 
 

k Predlogu Sprememb in dopolnitev Poslovnika Državnega sveta (PoDS-1F) 
 
Interesna skupina negospodarskih dejavnosti podpira amandma Mandatno-imunitetne 
komisije k 14. členu Predloga sprememb in dopolnitev Poslovnika Državnega sveta (PoDS-
1F). 
 
Interesna skupina negospodarskih dejavnosti ne podpira amandmaja Mandatno-imunitetne 
komisije za nov 15.a člen Predloga sprememb in dopolnitev Poslovnika Državnega sveta 
(PoDS-1F).  
 

Obrazložitev: 
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Po mnenju Interesne skupine negospodarskih dejavnosti volitve ob polovici mandata 
Državnega sveta omogočajo oceno dotedanjega dela predsednika in podpredsednika 
Državnega sveta ter predsednikov in podpredsednikov komisij, poleg tega pa tudi premislek 
o usmeritvi dela za naprej.   
 
Seznanitev z delom Statističnega sveta Republike Slovenije v letu 2019 (7. točka) 
 
Interesna skupina se je seznanila, da bo delo Statističnega sveta Republike Slovenije v letu 
2019 predstavil državni svetnik mag. Peter Požun.  
 
Državni svetnik Peter Požun je izpostavil, da Statistični urad Republike Slovenije operira z 
izjemno bazo podatkov na mikro nivoju. Poleg tega tesno sodeluje z Eurostatom, kjer je 
treba zagotoviti, da so podatki na makro nivoju dobro zavarovani. V razpravi so se člani 
interesne skupine dotakni tudi nedavne zamenjave direktorja Statističnega urada Slovenije.    
 
Predlog Sklepa k Zaključkom posveta Primorska po krizi COVID-19, sodelovanje pri 
oblikovanju in izvedbi ukrepov (8. točka) 
 
Interesna skupina se je seznanila s poročilom Komisije za gospodarstvo, obrt, turizem in 
finance k zaključkom posveta in predlogom sklepa Državnega sveta, h kateremu ni imela 
pripomb.      
 

Ad 3) 
 

V okviru razprave pod točko Razno je državni svetnik dr. Matjaž Gams opozoril na odklonilen 
odnos mimoidočih. ko se je udeležil državne proslave ob dnevu državnosti. Izpostavil je, da 
ni dobro, da se politika oddaljuje od ljudi.  
 
Državni svetnik Janoš Kern je menil, da bi morali biti državni svetniki na državnih proslavah 
posedeni enakovredno poslancem. Na državni proslavi 24. 6. 2020 so bili namreč posedeni 
za državnimi sekretarji. Poleg tega je poudaril, da bi se morali svetniki udeleževati proslav v 
večjem številu in s tem opozarjati na svoj položaj.  
 
Državni svetnik Tone Hrovat je pozdravil dejstvo, da je letos Državni svet organiziral lastno 
slavnostno sejo ter menil, da bi bilo treba s to prakso nadaljevati tudi v prihodnje.     
 
Na podlagi navedene razprave je bil sprejet s k l e p (5 ZA, 0 PROTI), da se na vodstvo 
Državnega sveta naslovi naslednje predloge:   
 

 Vodstvo Državnega sveta naj spodbudi državne svetnice in svetnike, da bi se proslav, na 
katere so vabljeni, udeleževali v večjem številu.  

 
 Zagotoviti je treba, da je sedežni red na javnih prireditvah, na katere so vabljeni državne 

svetnice in svetniki (npr. državnih proslavah), oblikovan na način, da bodo državne svetnice in 
svetniki posedeni enakovredno poslancem Državnega zbora. 

 
 Državni svet naj nadaljuje z dobro prakso in tudi v bodoče ob dnevu državnosti organizira 

slavnostno sejo Državnega sveta.   

 
 
 
 
Neža Dular                                                     mag. Peter Požun  
sekretarka interesne skupine na podlagi pooblastila vodje 

         interesne skupine                                               


